



## SCHOOL FEES 2023-2024

Grade	Annual Tuition Fees (JD)	Books*	1 <sup>st</sup> Installment	2 <sup>nd</sup> Installment	3 <sup>rd</sup> Installment
Pre-KG	4640	130	1550	1545	1545
KG1	4855	175	1650	1605	1600
KG2	5280	235	1760	1760	1760
Grade 1	6525	340	2175	2175	2175
Grade 2	6735	345	2245	2245	2245
Grade 3	7055	345	2355	2350	2350
Grade 4	7425	340	2475	2475	2475
Grade 5	7585	355	2550	2550	2485
Grade 6	7905	340	2635	2635	2635
Grade 7	8330	340	2800	2765	2765
Grade 8	8700	345	2900	2900	2900
Grade 9	9230	500	3100	3065	3065
Grade 10	9785	500	3265	3260	3260
Grade 11	11280	550	3760	3760	3760
Grade 12	11280	350	3760	3760	3760

## IMPORTANT NOTES

- A one-time joining fee of 900 JD is required for PKG - Grade 12. The joining fee is not refundable and is not part of the tuition fees.
- Activities & trips during school hours, SLO Book and academic support (if needed) are all inclusive in the tuition fees.
- \*Since some of our books for the new academic year are still under development, the amount listed under books is a deposit for the related level. Final settlement for the cost of books for KG-Grade 8 will be decided later and by the beginning of the year. For Grades 9-12 the amount shown for books is a down payment only and subject to course selection. A technology fee is included under books for Grades 2 to 11.
- Tuition fees do not include books / technology fees / transportation / uniform / cafeteria / extracurricular activities outside school hours.
- You can reserve a place on the bus by paying a deposit of 200 JD. The remaining bus fees balance is due before August 27, 2023. Annual bus fees are: 805 JD for Zone A and 855 JD for Zone B. The one-way bus fee is 590 JD for Zone A or B.
- All fees are strictly non-refundable, except as specified in the ISC-Amman refund policy statement.

### Discount Policy for Younger Sibling

- 10% of the tuition fees for the second sibling.
- 15% of the tuition fees for the third sibling.
- 20% of the tuition fees for the fourth sibling.
- No discount for fifth sibling or above.
- Sibling discount will be deducted from the 3<sup>rd</sup> installment.

### Payment Schedule

- The 1<sup>st</sup> installment of the annual fees, books & bus deposits are payable upon registration.
- The 2<sup>nd</sup> installment of the annual fees & bus fees balance is due by August 27, 2023.
- The 3<sup>rd</sup> installment of the annual fees is due by December 14, 2023.

الرسوم المدرسية  
٢٠٢٤/٢٠٢٣

الصف	الرسوم الدراسية السنوية / بالدينار الأردني	الكتب*	القسط الأول	القسط الثاني	القسط الثالث
الروضة	4640	130	1550	1545	1545
الروضة الأولى	4855	175	1650	1605	1600
الروضة الثانية	5280	235	1760	1760	1760
الصف ١	6525	340	2175	2175	2175
الصف ٢	6735	345	2245	2245	2245
الصف ٣	7055	345	2355	2350	2350
الصف ٤	7425	340	2475	2475	2475
الصف ٥	7585	355	2550	2550	2485
الصف ٦	7905	340	2635	2635	2635
الصف ٧	8330	340	2800	2765	2765
الصف ٨	8700	345	2900	2900	2900
الصف ٩	9230	500	3100	3065	3065
الصف ١٠	9785	500	3265	3260	3260
الصف ١١	11280	550	3760	3760	3760
الصف ١٢	11280	350	3760	3760	3760

ملاحظات هامة

١. يطلب ولمرة واحدة رسم انتساب ٩٠٠ ديناراً للصفوف من الروضة وحتى الثاني عشر. رسم الانتساب غير مسترد، ولا يعتبر جزءاً من الرسوم الدراسية.
٢. النشاطات والرحلات خلال الدوام والكتاب السنوي والدعم الأكاديمي (إن لزم الأمر) مشمولة مع الرسوم المدرسية.
٣. \*بما أن بعض كتب العام الدراسي الجديد مازالت تحت التجهيز فإن المبلغ المذكور تحت بند الكتب هو دفعة تحت الحساب. وسيتم تسوية قيمة كتب الصفوف (من الروضة وحتى الثامن) بعد بداية العام الدراسي. وقيمة كتب الصفوف (من التاسع وحتى الثاني عشر) هي دفعة تحت الحساب فقط من قيمة الكتب وسيتم تسليم الكتب للطلبة حسب اختيار المواد. رسوم التكنولوجيا مشمولة مع مبلغ الكتب من الصف الثاني إلى الصف الحادي عشر.
٤. الرسوم الدراسية لا تشمل الكتب المدرسية / رسوم التكنولوجيا / المواصلات / الزي المدرسي / وجبات الكافتيريا والنشاطات اللامنهجية الإضافية خارج أوقات الدوام الرسمي.
٥. من يرغب بحجز مقعد في الباص عليه دفع مبلغ ٢٠٠ دينار مقدماً ويستحق باقي رسوم الباص قبل تاريخ ٢٧/٨/٢٠٢٣. رسوم الباص السنوية ذهاباً وإياباً هي ٨٠٥ دينار للمنطقة (أ) ٨٥٥ دينار للمنطقة (ب) ٥٩٠ ديناراً للجولة الواحدة للمنطقة (أ) أو (ب).
٦. جميع الرسوم المدرسية غير مستردة إطلاقاً، عدا ما تم بيانه في وثيقة سياسة الرديت الخاصة بمدرسة الشويفات الدولية-عمان.

مواعيد الأقساط

١. القسط الأول للرسوم الدراسية وقيمة الكتب وحجز الباص تدفع عند التسجيل.
٢. القسط الثاني للرسوم الدراسية وباقي رسوم الباص تستحق بتاريخ ٢٧/٨/٢٠٢٣.
٣. القسط الثالث للرسوم الدراسية يستحق بتاريخ ١٤/١٢/٢٠٢٣.

سياسة خصم الأخ الأصغر

- ١٠% من الرسوم الدراسية للأخ الثاني.
- ١٥% من الرسوم الدراسية للأخ الثالث.
- ٢٠% من الرسوم الدراسية للأخ الرابع.
- لا خصم للأخ الخامس وما فوق.
- الخصم يكون من القسط الثالث.